



# 功得電子工業股份有限公司

CONQUER ELECTRONICS CO., LTD.

## 產品變更通知單 Product Change Notification

PCN 編號：PCN-OTH-2220

日期(date): 2022/6/16

客戶(Customer)	Anglia Components Ltd.
主旨(Subject)	MICROFUSE HOLDER(C)變更插入力 Change the insertion force of MICROFUSE HOLDER(C)
預估生效日期 (Estimated effective date)	Immediately 立即

### 說明(Description):

因原供應商的生產製程差異與極限，此 MICROFUSE HOLDER(C)的插入力值須作變更，原本規格小於 0.2kgf 將變更為小於 1kgf。並增加測試插拔力的 PIN 針尺寸。此次變更不影響產品性能。

Due to the variations and limitations in the original supplier's process, the insertion force value of this MICROFUSE HOLDER (C) has been changed. The original specification of less than 0.2kgf will be changed to less than 1kgf. And add the pin diameter for testing the insertion and withdrawal force. This change would not affect the function of product.

### 變更內容(Changes):

	變更前 Original	變更後 After
機械特性 Mechanical properties	插入力 Insertion force : < 0.2kgf 拔出力 Withdrawal force : >0.05kgf	插入力 Insertion force : < 1kgf (with steel pin Ø 0.41mm) 拔出力 Withdrawal force : >0.05kgf (with steel pin Ø 0.41mm)

收到此通知,請於 7 日內回簽.若有任何問題請告知. 7 日後若無收到貴公司反應,將認為貴公司同意此通知.

Please reply your signature/ response between 7 days when you receive this notice. If you have any question, please contact with us. After 7 days, if we don't receive your any response, we will think you agree this notice

客戶確認及意見  
(Customer confirm and opinion)